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‘In onzekere tijden moet je durven  

kiezen voor zekerheid’ 

 
Voorzitter. Het zijn onzekere tijden, stijgende energiekosten, torenhoge  inflatie, een 

sluimerende pandemie en een oorlog aan onze Europese grenzen. Zaken waar we helaas in 

de realiteit van vandaag de dag als mens én als gemeente mee te maken hebben. Financieel 

gezond zijn én blijven is voor LBL dus extra belangrijk. Als je weet dat het ‘huishoudboekje’ in 

orde is, geeft dat een rustgevend en vooral prettig gevoel. ‘Het zit goed en dat voelt goed’’ 

zou je kunnen zeggen. Zo zien wij deze begroting dan ook, het doet recht  aan wat we mét 

elkaar willen bereiken binnen onze mooie gemeente. 

 

Er staan goede woningbouwplannen op de rol; er wordt flink gebouwd in de diverse kernen, 

bestemmingsplannen zijn goedgekeurd en kunnen worden uitgevoerd. De woningen worden 

gebouwd voor alle inkomensgroepen én zoveel mogelijk in een groene, duurzame omgeving. 

Het is verstandig in te zetten op de grotere bouwprojecten, waardoor we op korte termijn 

resultaat kunnen boeken en kunnen voldoen aan de grote vraag naar woningen. Neem 

bijvoorbeeld Driegaarden Huissen, Staatsliedenbuurt Gendt of De Poel in Angeren.  

 

Hiermee hopen we allereerst onze eigen inwoners te voorzien van een mooie woning in de 

eigen woonomgeving, betaalbaar en sociaal. Projectontwikkelaars, maar ook de 

woningcorporaties hebben hierin een belangrijke rol en zullen samen met de gemeente, 

vanuit ieders eigen verantwoordelijkheid, deze taak oppakken. Mét elkaar moeten we deze 

opdracht uitvoeren omdat de (woning)nood nog steeds té hoog is! 

 

Voorzitter, het IHP (Integraal Huisvestingsplan Onderwijs) is een ambitieus en noodzakelijk 

plan. Goede onderwijsvoorzieningen vormen de basis voor een gezonde en betrokken 

maatschappij. Onze kinderen verdienen gebouwen die voldoen aan de normen van deze tijd. 

Ze moeten duurzaam zijn, gezond en vooral inspirerend voor onze leerlingen. Er moét dus 

flink geïnvesteerd worden en we mogen het IHP niet laten ‘versloffen’. Kritisch blijven kijken 

naar de noodzaak om onze scholen te moderniseren met het geld wat we beschikbaar hebben 

gesteld is helaas noodzakelijk in deze tijd. Wij houden de vinger aan de pols. 

 

Voorzitter. Steeds minder Lingewaarders hebben hulp nodig bij het vinden van een baan, 

steeds minder Lingewaarders zitten in een bijstandsuitkering en dat is fantastisch nieuws. 

Maar we zijn nog niet klaar. Nu verdienen mensen die het (te) zwaar hebben een extra steun 

in de rug (Amendement schuldhulp) en ook de aankomende jaren blijven we structureel 

inzetten om mensen te helpen ‘mee te kunnen blijven doen’. Bijvoorbeeld door het 

dementievriendelijk maken van onze kernen, zie goede voorbeelden in Doornenburg en de 

bijeenkomsten in de Zandse kerk.  



 

 

Voorzitter, wij zijn blij te zien dat we financiële ruimte hebben gereserveerd voor het 

realiseren van een MFA in Huissen en de renovatie van de Leemhof in Gendt. Deze centra 

zijn belangrijk voor onze inwoners, clubs en verenigingen en komen tot stand door ‘met 

elkaar’ in gesprek te gaan én te blijven.  

 

Voorzitter, wij zijn trots op onze gemeente. Een gemeente die leeft en bruist van de 

activiteiten. Een gemeente waar het prettig vertoeven is. Het is fijn om in Lingewaard te zijn! 

Wij zien als LBL een grote opgave voor ons liggen wat betreft onze toeristische sector. Er moet 

meer aandacht komen voor onze mooie gemeente. Ook de noodkreet van museum 

Niemandsland gaat ons aan het hart. Wij vinden dat we letterlijk én figuurlijk ruimte moeten 

zoeken om dit museum te behouden voor onze toeristen en onze inwoners, graag een reactie 

van het College.  

 

Voorzitter, Lingewaard is een fijne gemeente om te zijn, maar ook een drukke gemeente. Ons 

wegennet krijgt dankzij het recent vastgestelde GMP+ eindelijk het budget om tot uitvoer te 

komen. Met veel aandacht voor veiligheid voor alle weggebruikers zonder de gevolgen voor 

omwonenden uit het oog te verliezen. Mét elkaar in de Groene Metropoolregio moeten we 

optrekken om ons openbaar vervoer in stand te houden voor met name onze kleine kernen. 

Ook is structureel investeren in onze fietsvoorzieningen noodzakelijk om de leefbaarheid van 

onze gemeente te waarborgen en te vergroten. 

 

Voorzitter, als raad geven wij het goede voorbeeld. Zowel binnen als buiten de raad moeten 

wij laten zien dat we het alleen ‘met elkaar’ voor elkaar krijgen de aankomende jaren. Een 

fatsoenlijk debat binnen onze raad en goede omgangsvormen zijn van groot belang. Wij willen 

dat onze jeugd ziet dat wij het goede voorbeeld geven. Onze jeugd heeft meer aandacht nodig 

ook van ons als raad.  Het welzijn van onze jongeren staat onder druk. LBL ziet dit als een 

belangrijk aandachtspunt voor nu én in de komende jaren. Hierin kan de jongerenraad een 

belangrijke rol spelen. (Graag een reactie van het college) 

 

Voorzitter, er ligt een begroting voor ons waar wij als LBL tevreden mee zijn. We hebben onze 

financiën op orde, we kunnen tegenvallers opvangen en doen structureel ons best om die 

gezonde financiële positie te bewaken. Dat verdient een compliment voor alle betrokkenen. 
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